



## VR Gallery

### Advisories

#### 通告

VR experiences are not recommended for individuals with claustrophobia, a history of seizures, epilepsy, and/or sensitivity to flashing lights.

VR 体验不适合有幽闭恐惧症、痉挛发作史、癫痫病史和/或对闪光灯敏感的人。

If you do not feel well during the experience, please take off the headsets and raise your hand immediately.

若您在体验过程中感觉不适，请立即摘下头套并举手示意。

VR experiences are suitable for individuals 11 years old and above only.

VR 体验不适合 11 岁以下的访客。

It is recommended for all visitors to wear face masks throughout the entire VR experience.

所有访客必须在整个 VR 体验过程中佩戴口罩。

All visitors must sanitise their hands before entering the VR Gallery.

进入 VR Gallery 前，所有访客必须清洗或用消毒搓手液擦洗双手。

All gears, including the headsets and seats, are thoroughly disinfected between sessions.

每场体验开始前，均会对所有设备（包括头套和座椅）进行彻底消毒

Food and drinks are not allowed inside the VR Gallery.

VR Gallery 内不得饮食。